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1. Opening 

  De voorzitter opent de vergadering en heet Belinde Middelbrink van het Algemeen  

  Bestuur van harte welkom. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 20 

  Er zijn geen mededelingen en ingekomen stukken. 

 

3. Notulen voorjaarsledenvergadering 15 mei 2023 

  - Pagina 1, punt 3: de Vereniging Basispaard zal opnieuw, maar nu via de officiële  

  weg, statutair opgeheven moeten worden. Dat is geen makkelijke zaak omdat veel  25 
  oud-leden overleden zijn of niet traceerbaar zijn. Dit zal helaas een lang lopend proces  

  worden. De advocaat van het KWPN is ermee bezig. 

  - Pagina 1, punt 5: Ria Hekkert geeft aan dat de zadeldekjes met het logo van RGP niet  

  via de KWPN-webshop verkrijgbaar zijn. Het bestuur zal dit navragen. 

  - Pagina 3, punt 12: Frederiksborger hengsten. Wim Versteeg en Monique Daniels  30 

  hebben geheel vrijblijvend op locatie Frederiksborger paarden bekeken. Hun  

  bevindingen zijn besproken in de fokkerijraad. De conclusie: de bewegingsafloop  

  heeft geen toegevoegde waarde voor het Gelders paard. Er is sprake van een te vlak en 

  te strak voorbeengebruik. 

 35 
  Een register B veulen/paard is uitgesloten van deelname aan keuringen. Wel kan een  

  3-jaar of ouder register B paard via registeropname de register A status krijgen en  

  vervolgens voor stamboekopname aangeboden worden. 

 

  Waarom toch niet een register B veulen op de veulenkeuring mee laten lopen? 40 

  - Omdat je daarmee het hele keuringssysteem/hengstenselectie ondermijnt. 

 

  Gevraagd wordt waarom er een Gelders geregistreerd veulen met teveel Hackney- 

  bloed op de DvhGP meeliep. Dit zou volgens de reglementen niet kunnen. 

  - Dit is een manco in het automatisch registratiesysteem. Gekeken wordt hoe dit 45 
  ondervangen kan worden. 

 

 4. Begroting 2024 

  De penningmeester presenteert de begroting 2024. Er zal her en der bezuinigd moeten  

  worden om de kosten te drukken (bv. overweging wel/niet programmaboekjes maken).  50 



5. Verslag inspectie 

  - De hengst Parodie is aangeleverd voor het VO. Het eindexamen is op 11 december. 

  - Er deden 6 Gelderse hengsten mee aan de Hengstencompetitie in Kronenberg. 

  - De HC Gelders Paard is gelijk getrokken met de HC dressuurpaarden. Dit houdt in  

  dat een Gelderse hengst 3 competitiewedstrijden moet lopen. 55 

  - De najaars-IBOP is goed verlopen, maar er waren dit keer minder deelnemers. De  

  mogelijkheid om nu je paard voor de voorjaars- of de najaars-IBOP op te geven, zal  

  hier een reden voor zijn. 

  - Voor de 1e bezichtiging op 19/20 december zijn 13 Gelderse hengsten aangemeld. 

 60 
6.  Verslag fokkerijraad 

  - Voor de aangespannen IBOP proef is gekozen voor een andere opzet. De vaardigheid 

  is geïntegreerd in de dressuuproef. De moeilijkheidsgraad wordt gewaarborgd door de  

  protocolkenmerken van de FEI Jonge Menpaarden proef mee te laten wegen. 

  - Als pilot wordt de puntenverdeling IBOP rijproef herzien met toevoeging van de 65 

  kenmerken ‘houding’ & ‘rijd- en bewerkbaarheid’ 

  - Ster na IBOP: toevoeging ‘houding’ zorgt voor de mogelijkheid om ster na IBOP te  

  worden indien de cijfers daarvoor toereikend zijn. 

 

  Vraag: is dit van toepassing op paarden vanaf een bepaalde leeftijd? Worden de  70 
  oudere paarden nog volgens het oude systeem gepunt en de jonge paarden volgens de  

  nieuwe  puntenverdeling? 

  Nee, er is geen leeftijd aan verbonden. Het hanteren van twee systemen naast elkaar,  

  gaat in de praktijk niet werken. 

 75 

  - Als pilot zijn 10 veulens aan huis gescoord. Hiervan worden rapportages gemaakt  

  die ter evaluatie naar de HKC gaan. De HKC speelt de rapporten vervolgens door naar  

  het AB. Als het AB de rapporten geaccordeerd heeft, kunnen ze gepubliceerd worden.  

  Dit heeft als voordeel dat rapportages sneller beschikbaar zijn voor fokkers en 

  hengstenhouders. 80 
 

  Er wordt voorgesteld om tijdens het thuis scoren van de veulens filmopnames te  

  maken en deze te publiceren. Op die manier krijgen de leden een beter beeld van de  

  nakomelingen van de betreffende jonge hengsten. 

  Ander voorstel is om van de jonge hengsten 5 veulens te scoren tijdens de DvhGP en  85 

  5 veulens thuis te beoordelen. 

  Beide voorstellen worden teruggekoppeld naar de fokkerijraad. 

 

  Ria Hekkert vraag zich af of de fokkerijraad wel 6 man sterk moet zijn. Kan het niet  

  met minder? AB-lid Belinde Middelbrink geeft aan dat de praktijk uitwijst dat minder  90 
  dan 6 FR-leden niet gewenst is voor het goed functioneren van een fokkerijraad. 

 

  Ria Hekkert zet vraagtekens bij de procedure waarop nieuwe FR-leden benoemd 

  worden.  

  - Statutair is vastgelegd dat het Algemeen Bestuur voor de leden van een fokkerijraad  95 

  een functieprofiel en een teamprofiel opstelt. Het regiobestuur doet op basis van deze 

  profielen een voordracht aan het AB. Het AB toetst de voorgedragen kandidaten.  

  Fokkerijraadsleden worden vervolgens benoemd door het Algemeen Bestuur. 

   

  100 



  Ria vraagt zich af of het regiobestuur het juiste orgaan is om een voordracht te doen.  

  Ria is een groot voorstander van het betrekken van de achterban bij dit soort zaken. 

 

7.  Verslag ledenraad 

  Aan de hand van een baten- en lasten overzicht licht José de Groot de begroting 2024  105 

  van het KWPN toe. 

 

8.  Bestuursverkiezing 

  Het bestuur draagt Wemke Staatsen voor als kandidaat voor het secretariaat.  

  De vergadering gaat hiermee akkoord. 110 
 

  Er wordt afscheid genomen van Rene van Klooster en Wim Versteeg. Jan Vonk richt  

  namens de fokkerijraad het woord tot Rene en dankt hem voor zijn jarenlange inzet als  

  voorzitter van de fokkerijraad Gelders Paard. 

  Wim Versteeg, inspecteur Gelders Paard, wordt door Theo Janssen bedankt voor zijn  115 

  tomeloze inzet, betrokkenheid, steun en zeer prettige samenwerking.  

 

  De opvolger van Wim Versteeg, Luuk Smetsers, introduceert zichzelf en wordt door 

 de voorzitter welkom geheten. Afgelopen 1,5 jaar is Luuk door Wim klaargestoomd  

  om het inspecteurschap Gelders Paard over te nemen. 120 
 

9. Agenda 2024 

  Voor het komende jaar staan de volgende evenementen op de agenda: 

  HK Den Bosch, cursus keuringsklaar maken, hengstshow GP, voorjaars-IBOP,  

  voorjaarsledenvergadering, stamboekkeuring, DvhGP en najaars-IBOP. 125 

 

10. Rondvraag 

  Het is lastig te achterhalen waar sommige Gelderse hengsten ter dekking staan en of er  

  vers of diepvries sperma beschikbaar is. De KWPN hengsten database is daar niet  

  volledig in. Het is echter aan de hengstenhouders om de database up-to-date te  130 
  houden. Het KWPN heeft toestemming van de hengstenhouders nodig om gegevens te 

  publiceren. Voorstel is om vanuit het KWPN een brief naar de hengstenhouders te  

  sturen. 

 

  Ria Hekkert spreekt haar ongenoegen uit over het feit dat tijdens de NMK de Gelderse 135 

  veulens en de huldiging van Fokker van het Jaar tegelijkertijd plaatsvonden.  

  Rene van Klooster zegt het hiermee eens te zijn en geeft aan dat intern besproken is 

  dat dit anders had gemoeten. 

 

11. Sluiting 140 
  De vergadering wordt afgesloten met het in het zonnetje zetten van de fokkers en  

  menners van de Gelderse paarden Love to Dance LL en Melotti Texel. 

  Wilbrord v/d Broek behaalde met de door Gemma Jansen gefokte Gelderse Love to  

  Dance LL een zilveren medaille tijdens het WK Jonge Menpaarden in het Frankrijk. 

  Sabrina Melotti behaalde met de door Natasja Garritsen-Berkelaar gefokte Melotti  145 

  Texel een bronzen medaille. 

 

  De voorzitter dankt ieder voor zijn aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 

 

 150 


